
Protokoll  
BSSF Björkö Samhälls- och Samverkansförening  
Styrelsemöte 23 maj, 18.30 i Hemkunskapssalen Björkö skola  
 

1. Mötet öppnades av ordförande Helena Larsson som hälsade alla välkomna. 
  

2. Närvarande: Owe Gissleholm, Johan Karlsson, Lars-Gösta Alsterberg, Åsa 
Vernersson, Helena Larsson, Berndt Jacobs, Ebba Knutsson, Niklas Fahlén och 
Anna Törnqvist.  

 
3. Val av sekreterare: Åsa Vernersson (Sittande) 

 
4. Dagordning: Utsänd dagordning godkändes 

  
5. Rapporter från projektgrupperna: 

Ekonomigruppen  
Vi har fortfarande ingen ekonomiassistent. Lasse kollar med Kathrine Gillholm om 
hon kan hjälpa oss med halvårsredovisningen. 
Påminnelseblad om medlemsavgift delades ut tillsammans med Björkö-Nytt.  
63 nya medlemmar har betalat in medlemsavgiften sedan senaste mötet. Totalt ca 
130 medlemmar. 
Styrelsen beslutade att vi delar ut påminnelseblad på samma sätt nästa år. 
 
Kassaflöde: 
Fakturering BN      +23 000 
Ringöns Tryckeri -18 000 
Visma -  3 000 
 
Ekonomirapport – Genomgång av budget och budgetutfall. Vi följer budget. 
 
Bidrag från kommunen – Helena kontrollerar om vi ska skicka in ansökan eller om det 
kommer automatiskt. 
Owe trycker upp nya anslag med QR-koder kopplade till Björkö Outdoor och sätter 
upp på slingorna. 
 
Plan- och byggruppen 
Grundläggningsfirande Björkdungen – ÖFAB genomförde detta i samband med en 
ÖFAB dag där kommunstyrelsen var inbjudna. BSSF var inte inbjudna. 
Gestaltningen av de nya hyresrätterna kommer att skilja sig från gestaltningen av de 
bostadsrätter som precis har färdigställts. Bakgrunden är att hålla nere hyresnivåerna 
och därför har kommunen ställt olika krav på de olika områdena. 
 
Flera i styrelsen upplever att underhållet av ÖFAB´s befintliga fastighetsbestånd inte 
sköts ordentligt. Frågan om vi kan påverka detta lyftes. Lars-Gösta tar med sig 
frågan. 
 
Status FÖP: Lars-Gösta har försökt få svar från planhandläggaren och planchef på 
kommunen om hur arbetet går vidare. Inget svar ännu. 
 
Besöks- och företagsgruppen 
Nya mailadresser på hemsidan 
Johan har tagit fram en lista med förslag på mailadresser. Johan ser till att dessa 
läggs ut på vår hemsida. 
 



Sommaraktiviteter 
Jubileumsturer: Båten Kungsö går från Stenpiren till Björkö 26/8. Totalt finns 200 
platser. 47 platser är hittills uppbokade. 
Förslag på aktiviteter på Björkö diskuterades som  t ex:  
Musik: Flakmoppeorkester, BMS? 
Guidade turer på slingorna 
Alla restauranger öppna 
Siljans bod 
Hembygdsboa 
Prova på kajak 
Local Guide – värdar i hamnen 
Behov av förbättrad skyltning 
 
Det går inga bussar den helgen. Johan hör efter med Siljans Bod om de vet vilka 
möjligheter som finns. 
Arbetsmöte för att rigga allt behövs bokas till mitten av augusti. 
 
Skylt vid färjeläget 
Vi har fått tillåtelse att sätta upp informationsskylt på befintlig skylt vid färjan. Johan 
har tagit fram förslag som justeras något innan den trycks upp. Kartan kommer även 
kunna tryckas ut på papper. 
 
Kulturgruppen  
Skiss från Hans Olofsson visades på mötet. Skissen redovisade en rund 
utomhusdansbana/scen i närheten av bastun. Hamnen och styrelsen anser att 
trädäcket borde placeras nere i stenbrottet och eventuellt komplettera däcket med 
träbänkar upp mot berget. Möjlighet till hygienutrymme finns inritad och det måste 
finnas för att vi ska kunna söka bidrag till byggnation av t ex allmänna arvsfonden. 
Då vi önskar kunna ha många olika verksamheter på trädäcket är det bra om det 
endast anges trädäck och inte vilka aktiviteter som kan förekomma där och att det är 
utformat med olika nivåer. 
Beslutades att en grupp bestående av Ebba, Lars-Gösta, Niklas, Owe och Hans 
träffas på plats för att ta fram nytt förslag. Vi ska även kontakta David på Seaside för 
att höra avseende möjliga aktiviteter.  
Att sätta dit torrtoa ses som möjligt som hygienutrymme. 
 
I dagsläget pågår en tävling för att utse en ”Björkö-låt” Tävlingen anordnas inte av 
BSSF utan av Kulturklubben ”En trappa upp” och ska framföras på nyårsafton och är 
ett samarbete med öns kyrkor. BSSF engagerar sig inte i frågan i dagsläget. 
 
Outdoorgruppen 
Underhåll av skyltar på befintliga slingor planeras att genomföras under sommaren. 
 
Vi har fått ut många besökare till Björkö genom appen ”Hitta ut”. 
 
Skylten avseende Strömskärsleden i Kolvik har trillat ner. Bernt fixar den. 
 
Bänken vid flaggan uppe på Boviks Röse är trasig. En ny bänk behöver sättas dit. 
Bernt åtar sig uppgiften att laga, alternativt byta ur, bänken. 
Frågan om hur det ser ut med bänkfaddrar lyftes. Antalet bänkfaddrar behöver ses 
över då vi endast har faddrar för några speciella bänkar i dagsläget.  
Samliga i styrelsemedlemmar meddelar Bernt vilka bänkar som man vet finns. Bernt 
kommer märka ut placering av dessa på en karta. Sedan markerar Helena ut vilka 
bänkar som har faddrar och därefter ställer vi frågan till företagarna på Björkö om de 
vill vara faddrar/sponsorer där detta saknas. 



 
Kommunikationsgruppen 
Björkö-Nytt utdelad på hela ön. 
Utdelningsområden kompletteras med Villa Skarvik som läggs inom Ebbas 
utdelningsområde. 
Hemsidan – kontaktfunktion – Se besök- och företagsgruppen. 
 

6. Skrivelse från BSSF om positivt ställningstagande rörande tillståndsprövning av 
Björkö Hamns bryggor 
Skrivelse inskickad. 
 

7. Medlem i Skärgårdarnas Riksförbund, anmält 7/5 
Helena har inte fått någon återkoppling ännu. Helena tar upp frågan med 
kontaktperson i samband med kommande öråd. 
 

8. Kommundialog med öråden, ”Att leva och bo i Öckerö kommun” Öckerö 30/5 18.00-
20.00 
Helena och Johan samt ev Anna och/eller Niklas deltar. Bland annat kommer 
befolkningsutveckling, framtid och utveckling inom kommunen att diskuteras. 
 

9. Övriga frågor:  
Info: Konstvågen går av stapeln 5-6 augusti. 
 
Diskussion angående framtagande av tröjor med ”Upplev Björkö” som kan användas 
när man fungerar som ”Local Guide”. Johan och Owe tar fram förslag och mailar ut till 
styrelsen. 
 

10. Nästa möte: 2023-06-27 kl 18:30 prel hos Ebba. 
Möte därefter 2023-08-15 kl 18:30 på Björkö skola. 
 

11. Mötet avslutades 
 
 
 
 
 
 
 
Bohus-Björkö 2023-05-23 
Sekreterare:    Justerare tillika ordförande: 
 
 
 
 
 
______________________  ___________________________ 
Åsa Vernersson   Helena Larsson 


